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Pan
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Radny  
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie podjęcia działań, dotyczących 
poruszania się hulajnóg elektrycznych po chodnikach w sposób zagrażający 
bezpieczeństwu pieszych, informuję Pana Radnego, że skierowałem w tej sprawie 
pismo do Komendy Miejskiej Policji w Kaliszu oraz Straży Miejskiej Kalisza.

Mam nadzieję, iż ww. służby podejmą właściwe i skuteczne działania, 
mające na celu poruszanie się hulajnóg po chodnikach zgodnie z obowiązującymi 
przepisami wynikającymi z ustawy Prawo o ruchu drogowym.

Łączę wyrazy szacunku

                                    

                                       



Kalisz, dn. 26 kwietnia 2023 r. 

 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z coraz większą popularnością, jaką cieszą się hulajnogi elektryczne, pojawiły się też 

problemy związane z ich poruszaniem się po chodnikach. Mieszkańcy zwracają przede wszystkim 

uwagę na występującą w wielu przypadkach znaczną prędkość, z jaką jeżdżą w takich miejscach 

prowadzący hulajnogi, stwarzając poważne zagrożenie dla pieszych, jaki i na to, że również często nie 

ustępują przy tym miejsca pieszym. Z uwagi na fakt, że większość z tych urządzeń może poruszać się 

bardzo szybko, stwarzają one poważne niebezpieczeństwo na chodnikach i potencjalnie mogą 

skutkować poważnymi wypadkami z udziałem pieszych, co miało już miejsce w wielu miastach Polski.  

Mając powyższe na uwadze zwracam się do Pana Prezydenta aby podległe mu służby oraz 

współpracująca z nimi policja, zwróciły szczególną uwagę na poruszające się po chodnikach hulajnogi 

elektryczne, a szczególnie ich prędkość, stosownie do odpowiednich przepisów regulujących te 

kwestie.  

Wpłynie to na pewno prewencyjnie na właścicieli tych pojazdów, wzmacniając również 

poczucie bezpieczeństwa pieszych na chodnikach oraz zmniejszy ryzyko wystąpienia mniej lub 

bardziej poważnych wypadków. Dzięki wzrostowi świadomości w tym temacie, wspólne korzystanie z 

chodnika przez pieszych oraz prowadzących hulajnogi, będzie wtedy o wiele bezpieczniejsze. 

 

       Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 


